
 

 

Referat 

Underutval for rehabilitering 

 
Dato og tidspunkt: 26.01.2022 kl 13-14 

Møtestad: Digitalt møte- Teams 

Møteleiar: Hilde Ystanes 

Til stade: Aina Samnøy – Ulvik, Kari Helland Bu – Eidfjord, Susanne Rolland – Vaksdal, Hilde Ystanes –Kvam, 
Britt Madli Manger – Voss sjukehus 

Fråfall utan vara: John Håvardsholm – Voss, Kjellfrid Skutlaberg – FFO, Helge Kvåle – SAFO, Sigrid Denver – 
psyk.rehab 

Referent:  Britt Madli Manger 

 

Nr. Saksliste 

Sakstype 

(Vedtak 

Drøfting 

Orientering) 

Vedlegg Ansvar 

01/22 Godkjenning av innkalling og saksliste  

Godkjent utan kommentar 

V   

02/22 Godkjenning av referat frå møte i underutvalet  06.12.20 

Godkjent utan kommentar 

V 1  

03/22 Lokalsjukehuskonferansen, avlysing  
Hilde og Britt Madli går gjennom bakgrunn for avlysning. 
Hovudårsak: vanskeleg slik situasjonen er no å avsjå 
personell til å delta på personell til å delta på 
konferansen. I tillegg stor økonomisk risiko i usikker 
situasjon. 
Vidare ifht ny konferanse: 

- Tenke vidare på kva tema som er aktuelt for ein 
ny konferanse 

- Tenke på organisering, skal konferansen 
planleggast/organiserast som tidlegare eller 
fordele ansvar på ein annan måte? 

O   

04/22 Møteplan og saker ein ynskjer å arbeide med i 2022 D   



Vedtak frå tidlegare om å ha to digitale og to fysiske møte pr. 
år. Vil prøve å la dei fysiske møta rullere mellom 
kommunane, tidlegare hatt alle møte på sjukehuset.  
Mai-møtet haldast i Kvam, Hilde forsøke å få Helse i 
Hardanger til å presentere sitt tilbod. Fleire av kommunane 
har relativt nye institusjonar og tilbod som kan vere aktuelt å 
få presentert på møta. 
 
Saker å arbeide vidare med i 2022: 
-Digitale pasientmøte. Målsetnad om trygge overføringar 
mellom tenestenivåa.Har jobba med tekniske løysingar som 
er mogeleg å nytte via Norsk helsenett, må jobbe vidare med 
om ein skal prøve ut i småskala, definere aktuelle pasientar 
(heimebuande?) og kven som skal prøve ut.  
 
-Rehab etter covid, evt. tema for konferanse? 
 
-Opprette teamsgruppe for rehabutvalet, ansvarleg: Hilde 
 

05/22 Orientering frå partane om pågåande, eller planlagde 
prosessar, samarbeidstiltak, eller anna 

- Ulvik: Ikkje så mykje nytt, ingen nye prosjekt.  
- Eidfjord: Har tilsett ny fysioterapeut. 
- Voss sjukehus: jobbar med omorganisering og 

ombygging. Innføring av nytt journalsystem i 
mars. 

- Vaksdal: Jobbar med å få rehabteam på beina og 
planarbeid. 

- SAFO: stille i 2021, 2 x styremøte. Planlagt 
årsmøte i februar. Handicapforbundet i 
økonomisk krise. Handicapforbundet jobbar med 
evt. navneendring. 

- Kvam: Rullering av fysio- og ergoplan. 
Gruppetreningar har starta opp igjen. Har starta 
opp fagskuleutdanning, 60 studiepoeng. Nesten 
30 helsefagarbeidarar deltek. Samarbeid med 
Fagskolen i Viken. 

O   

06/22 Eventuelt 
Ingen saker 

O   

     

     

     

 

        

 


